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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2020/21:2985 Spelutbildningsplatser

Svensk spelindustri är mycket framgångsrik i ett internationellt perspektiv. Men 
nu varnar man för att Sverige inte kommer att kunna behålla sin internationella 
position på grund av att utbildningsplatserna är för få. 

SVT rapporterar att Dataspelsbranschens senaste index för året 2019 visar att 
ett fyrtiotal svenska spelföretag sökt sig utomlands för att nå en större 
arbetsmarknad, och denna trend ökar enligt Dataspelsbranschen. 

En talesperson för Dataspelsbranschen säger att utbildningssystemet inte har 
hängt med i utvecklingen och att det finns för få utbildningsplatser.

Av denna anledning vill jag fråga statsrådet Matilda Ernkrans:

 

Avser statsrådet att vidta några omedelbara åtgärder för att utöka antalet 
utbildningsplatser för att den framgångsrika svenska spelindustrin ska kunna 
vara kvar i landet? 

………………………………………

Björn Söder (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-26
Besvaras senast
2021-06-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


